
Svenska jujutsufederationen 
Protokoll nr 07, fört 2013-06-08	  

www.jujutsu.se	  

	  
	  
Plats:	  Stockholm	  

Datum:	  2013-‐06-‐08	  

Tid:	  12:00	  

Närvarande:	  Jesper	  Kedjevåg,	  Sanna	  Bergenholtz,	  Zige	  Malmgren,	  Isabelle	  Sarfati,	  Johan	  Pettersson,	  
Christoffer	  Druvgården	  och	  Micke	  Lundh.	  

	  
Frånvarande:	  Nico	  Christoforidis	  

	  

§	  61	  	  	  Mötets	  ordförande	  förklarade	  mötet	  öppnat	  kl.12:40.	  

§	  62	  	  	  Godkännande	  av	  dagordningen:	  Dagordningen	  lästes	  upp	  och	  godkändes.	  

§	  63	  	  Suppleant	  Christoffer	  Druvgården	  valdes	  till	  ordinarie	  ledamot	  och	  ersätter	  Nico	  Christoforidis.	  

§	  64	  	  	  Val	  av	  Justerare:	  	  Till	  justerades	  valdes	  Zige	  Malmgren.	  

	  

§	  65	  	  Föregående	  protokoll:	  Styrelsen	  har	  inget	  att	  tillägga.	  	  

§	  66	  Budget:	  Jesper	  redogör	  för	  budgetläge	  då	  Nico	  är	  frånvarande.	  	  Vi	  har	  fått	  mer	  bidrag	  från	  RF	  
39.000kr	  inklusive	  landslagsbidrag	  på	  11.000,	  som	  är	  öronmärkta	  från	  RF	  till	  landslaget.	  Styrelsen	  vill	  
ge	  möjlighet	  för	  föreningar	  inom	  federationen	  att	  söka	  projektpengar.	  Jesper	  K.	  lägger	  ut	  information	  
på	  hemsidan	  om	  möjlighet	  att	  söka	  medel	  till	  stiloberoende	  verksamhet.	  

§67	  Godkännande	  av	  nya	  föreningar	  

3	  nya	  föreningar	  godkändes	  som	  medlemmar	  inom	  SvJJF	  

• Knislinge	  Budoklubb	  i	  Färlöv	  (Kristianstad)	  Stil:	  MSD	  ju-‐jutsu	  

• Sanby	  Judoklubb	  i	  Södra	  Sandby.	  Stil:	  Sport	  ju-‐jutsu	  

• Tkd	  föreningen	  Jeong	  Shim	  Kwan	  i	  Stockholm.	  Stil:	  Goshin	  jujutsu	  
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§	  68	  Att	  ta	  upp	  på	  detta	  möte	  

A. 	  Förtjänsttecken:	  Christofer	  D.	  redogör	  för	  de	  olika	  förtjänsttecknen	  inom	  SB&K	  och	  RF:	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
SB&K	  har	  6	  nivåer	  på	  förtjänsttecken.	  	  RF	  har	  enbart	  ett	  förtjänsttecken	  som	  gäller	  först	  när	  
man	  har	  erhållit	  det	  högsta	  inom	  det	  egna	  förbundet	  (nivå	  6	  inom	  SB&K).	  
Specialidrottsförbundet	  kan	  söka	  det	  högsta	  förtjänsttecknet	  inom	  RF.	  Styrelsen	  diskuterar	  
vad	  federationen	  kan	  bidra	  med.	  Styrelsen	  kan	  genom	  att	  ha	  tillgång	  till	  ett	  uppdaterat	  
register	  över	  förtjänsttecknen	  inom	  vår	  federation	  uppmärksamma	  SB&K	  om	  att	  ansöka	  	  RF:s	  
förtjänsttecken	  och	  att	  ansöka	  om	  det	  högsta	  förtjänsttecknet,	  nivå	  6	  inom	  SB&K.	  	  Christoffer	  
D.	  åtar	  sig	  att	  undersöka	  om	  sådant	  register	  finns	  och	  om	  federationen	  kan	  delges	  registret.	  
	  

B. 	  Profilmaterial:	  Mikael	  Bengtsson	  förslag	  på	  profilmaterial	  tas	  upp	  på	  mötet,	  Jesper	  
kontaktar	  Mikael	  B.	  och	  framför	  styrelsens	  synpunkter	  för	  vidare	  bearbetning	  av	  
profilmaterialet.	  
	  

C. Meritgraderingar:	  Styrelsen	  diskuterar	  frågan	  om	  meritgraderingar	  för	  högre	  
dangraderingar.	  Frågor	  som	  kommer	  upp	  är	  om	  benämningen	  ska	  vara	  hedersgraderingar	  
eller	  meritgraderingar?	  Ska	  det	  tillsättas	  en	  höggraderad	  kommitté	  som	  beslutar	  och	  delar	  ut	  
heders/meritgraderingar?	  	  
	  
a.	  Styrelsen	  beslutar	  att	  arbeta	  vidare	  med	  frågan	  om	  heders/meritgraderingar.	  	  	  
b.	  Sanna	  Bergenholtz	  och	  Johan	  Petersson	  reserverar	  mot	  beslutet.	  Zige	  åtar	  sig	  att	  arbeta	  
vidare	  med	  frågan.	  

	  

D. Organisationsförskrifter:	  Förtydligande	  i	  föreskrifterna	  för	  landslaget:	  Styrelsen	  är	  positiv	  till	  
den	  tredje	  tävlingsformen	  ne-‐waza	  och	  följer	  därmed	  det	  internationella	  tävlingsregelverket.	  
Frågan	  är	  om	  finns	  det	  medel	  att	  söka	  för	  att	  utveckla	  verksamhet	  i	  ne-‐waza	  hos	  RF	  eller	  
SB&K.	  Isabelle	  kontaktar	  Michael	  Kuntz	  gällande	  frågan	  om	  medel.Allmänt:	  Föreskrifterna	  
skickas	  ut	  till	  styrelsen	  när	  resp.	  ledamot	  är	  klar	  med	  sitt	  förslag	  på	  föreskrifter.	  
	  

E. Ansökan	  från	  NKC:	  inväntar	  information	  från	  NKC.	  Inget	  nytt,	  frågan	  strykes	  från	  
dagordningen	  till	  ny	  information	  från	  NKC	  inkommer	  till	  styrelsen	  
	  

F. Förfrågan	  om	  röstlängden	  från	  årsmötet:	  Ärendet	  anses	  som	  avslutat	  då	  inga	  fler	  frågor	  har	  
inkommit.	  	  
	  

G. Överklagan	  personärende:	  Isabelle	  och	  Jesper	  svarade	  på	  Marc	  Tullgrens	  frågor,	  inget	  svar	  
från	  Marc	  har	  återkommit.	  
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H. Norrlandslägret:	  Stilövergripande	  läger	  med	  Umeå	  Budoklubb	  som	  arrangör.	  
Norrlandsgruppens	  representanter	  från	  Umeå	  budoklubb	  ansöker	  om	  att	  få	  låna	  
federationens	  mattor	  eller	  att	  få	  ekonomisk	  hjälp	  för	  mattor.	  Norrlandsgruppen	  återkommer	  
med	  budget	  för	  lägret	  och	  kostnadsförslag	  för	  transport	  av	  mattor.	  Federationen	  förtydligar	  
att	  federation	  beviljar	  bidrag	  för	  specifika	  kostnader	  och	  inte	  generella	  pengar.	  
	  

I. U8	  reglerna:	  –	  arbetet	  fortskrider	  
	  	  

J. Ny	  arbetsgrupp?:	  Frågan	  om	  ev.	  tillsättning	  av	  en	  arbetsgrupp	  för	  de	  stilar	  inom	  
federationen	  som	  inte	  har	  tävling	  som	  naturligt	  inslag	  i	  träningen.	  Syftet	  är	  att	  att	  göra	  
jujutsu	  mer	  attraktiv	  för	  fler.	  Johan	  lämnar	  ett	  förslag	  på	  att	  tillsätta	  ett	  råd	  på	  max	  5	  
personer	  från	  olika	  stilar.	  	  Rådet	  ska	  ha	  en	  stilövergripande	  verksamhet	  som	  inte	  är	  
tävlingsinriktad	  och	  föreslås	  titta	  på	  aktiviteter	  som	  kan	  erbjudas	  för	  föreningar	  inom	  
federationen.	  Tanken	  är	  att	  rådet	  även	  kommer	  att	  var	  involverad	  i	  Björn	  Hornvalls	  fond	  och	  
skriva	  yttrande	  för	  föreningar	  som	  ansöker	  om	  medlemskap.	  Styrelsen	  är	  positiv	  till	  att	  bilda	  
ett	  särskilt	  råd	  och	  åtar	  Johan	  att	  jobba	  vidare	  med	  rådet:	  vilka	  personer	  som	  föreslås	  ingå	  
och	  namnet	  på	  rådet.	  
	  

K. Datum	  för	  Svenska	  jujutsufederationens	  och	  SB&Ks	  årsstämma:	  Jesper	  har	  skickat	  frågan	  till	  
Mona	  på	  SB&Ks	  kansli	  och	  inväntar	  svar.	  
	  

L. Verksamhetsplan	  från	  sportrådet	  –	  Jesper	  har	  fortsatt	  kontakt	  med	  Mike	  B	  i	  frågan	  
	  

M. Ansökan	  för	  Sun	  City	  Camp:	  Karlstad	  kamsportförening	  ansöker	  om	  ett	  bidrag	  på	  40.000kr	  
enligt	  inlämnad	  ansökan	  31	  maj	  2013.	  Till	  dagens	  datum	  beslutar	  styrelsen	  att	  bevilja	  ett	  
bidrag	  på	  15.000kr.	  Styrelsen	  kan	  fatta	  beslut	  om	  att	  bevilja	  mer	  bidrag	  efter	  rapport	  från	  
kassören	  om	  budgetläge.	  	  
	  
Johan	  Petersson	  lämnar	  mötet	  innan	  vi	  fattade	  beslutet	  och	  Micke	  Lundh	  deltog	  inte	  i	  
beslutet.	  

	  

§	  69	  	  Övrigt	  från	  ledamöterna	  

1. Jesper	  Kedjevåg	  	  
A. Frågan	  om	  uppdatering	  från	  Råden/Funktionärer:	  Det	  saknas	  uppdateringar	  från	  råden	  på	  

hemsidan.	  Den	  nya	  hemsidan	  är	  byggd	  så	  att	  varje	  rådsordförande	  har	  möjlighet	  att	  
uppdatera	  sin	  del.	  Styrelsen	  tydliggör	  uppdraget	  i	  den	  kommande	  arbetsbeskrivningen.	  
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B. Frågeställningar	  från	  Micheal	  Kuntz	  	  
• Hur	  ska	  vi	  utforma	  Hall	  of	  Fame?	  Vi	  måste	  ta	  fram	  tydliga	  kriterier.	  Frågan	  behandlas	  vidare	  

vid	  nästa	  styrelsemöte.	  
• Förfrågan	  från	  förbundskapten	  Micke	  Kuntz	  om	  att	  i	  egenskap	  av	  förbundskapten	  få	  

möjlighet	  att	  döma	  nationellt.	  Styrelsen	  är	  överens	  om	  att	  förbundskapten	  kan	  få	  döma	  och	  
ser	  inget	  hinder	  till	  att	  förbundskapten	  Mickael	  Kuntz	  dömer	  nationellt.	  Jesper	  kontaktar	  
domarrådets	  ordförande	  med	  anledning	  av	  inkommen	  förfråga	  och	  informerar	  om	  styrelsens	  
ställning	  i	  frågan.	  	  

• Styrelsen	  diskuterade	  mer	  om	  hur	  vi	  ska	  representeras	  utomlands.	  
	  

C. Informerar	  om	  att	  Ola	  Johanson	  och	  Bertil	  Bergdahl	  fått	  RF:s	  förtjänsttecken	  
	  

2. Sanna	  Bergenholtz:	  Inga	  frågor.	  
3. Nico	  Christoforidis:	  Inga	  frågor.	  
4. Isabelle	  Sarfati:	  Inga	  frågor.	  
5. Johan	  Petterson:	  Inga	  frågor	  
6. Zige	  Malmgren:	  Inga	  frågor.	  
7. Micke	  Lundh:	  Inga	  frågor	  
8. Christoffer	  Druvgården:	  Inga	  frågor.	  

	  
§	  70	  	  Övriga	  frågor	  	  

Nedanstående	  frågor	  är	  ej	  behandlade	  och	  behöver	  tas	  upp	  till	  nästa	  styrelsemöte	  2013-‐09-‐08	  

• Inkommen	  ansökan	  från	  Mikael	  Bengtsson	  om	  förlustbidrag	  med	  4.000kr	  för	  JFL1	  Varberg	  
2012-‐09-‐23.	  

• SM-‐veckan	  i	  Umeå	  2014,	  Mikael	  Bengtsson	  och	  Jonas	  Elving	  
• Tävlingsregler	  i	  jujutsu	  kamp	  -‐15år,	  Sportrådet	  Mikael	  Bengtsson	  
• Poängsystem	  för	  JFL	  ,	  Sportrådet	  Mikael	  Bengtsson	  
• Projekt	  ”jujutsu	  för	  alla	  i	  Skåne”	  	  ansökan	  om	  medel	  via	  mail	  från	  Rob	  Haans	  och	  Anders	  

Antman.	  
• Helena	  Hugossons	  förfrågan	  till	  styrelse	  ”barns	  rättighet”	  

	  

§	  71	  Nästa	  möte:	  	  

Datum:	  	  	  Fysiskt	  möte	  6-‐8	  september	  på	  Sun	  City	  Camp	  i	  Karlstad	  	  
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§	  72	  Ordförande	  förklarade	  mötet	  avslutad	  kl.	  15.55.	  

	  

	  

_________________________	   __________________________	  

Mötesordförande	   Mötessekreterare	  

Jesper	  Kedjevåg	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Isabelle	  Sarfati	  

	  

	  

_________________________	  
Justerare	  

Zige	  Malmgren	   	  

	  
	  


